
Tunneltje Haagweg.

Al jaren wordt het vervallen, naar urine stinkende, onveilige tunneltje onder de Haagweg niet meer 
gebruikt omdat er geen sterveling meer doorheen durft te gaan.

Tijdens de ontmoetingen  van Beter voor Rijswijk  met bewoners van Rijswijk op de Rijswijkse markt 
ontvingen de fractieleden veel klachten over de situatie van het vervallen tunneltje onder de 
Haagweg.

Gelet op deze, reeds jarenlang voortslepende situatie is Beter voor Rijswijk altijd voorstander 
geweest om het tunneltje af te sluiten en de entree van het centrum aantrekkelijker te maken.

Tijdens de Raadsvergadering van 30 maart j.l. heeft wethouder Lughthart de toezegging gedaan om, 
in afwachting van de uiteindelijke beslissing daar minimaal onderhoud uit te voeren.

 

Vraag: welk onderhoud heeft inmiddels plaatsgevonden?

Zo niets? Waarom niet?

Wat gaat het College op zeer korte termijn ondernemen? Direct afsluiten en volstorten met zand?

Dennis Cupedo

Raadslid Beter voor Rijswijk

 


